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Saksliste og referat knyttet til digitalt møte i faglig 

brukerråd EHS, SPRTAL, ASK 

Sted: Digitalt på Teams  

Dato: 13.09.2024, kl. 10:00 – 13:00 

 

Møteleder:      Heidi Enger (Avdelingsleder EHS ved Divisjon barnetrinn)   
Referent:     Randi Solberg (Divisjonsstøtte ved Divisjon barnetrinn)   
 

Inviterte: 

 

Navn Brukerorganisasjon 
Rolle i Faglig brukerråd 
EHS, SPRT, ASK 

Deltatt på 
møtet 

Bente Nicolaysen LHL / LHL Hjerneslag og Afasi Medlem - 

Marianne Brodin LHL / LHL Hjerneslag og Afasi Vara - 

Fredrik Holm Dysleksi Norge Medlem X 

Guro Bergseth Dysleksi Norge Vara - 

Oddgeir Haukaas Personskadeforbundet LTN Medlem - 

Jon-Øivind 
Finbråten 

Norsk interesseforening for 
stamming og løpsk tale 

Kontaktperson - 

Stine Indergård ISAAC Norge Medlem X 

Aina Kristin Ask ISAAC Norge Vara X 

Lene Brurås Cerebral Parese-foreningen Vara - 

Katrine Sagstad Cerebral Parese-foreningen Medlem X 

Navn Rolle i Statped Rolle i Faglig brukerråd 
EHS, SPRT, ASK: 

 

Walter Frøyen Divisjonsdirektør Leder - 

Anne Katrine Eikill Divisjonsstøtte Sekretariat X 

Randi Solberg Divisjonsstøtte  Stedfortreder sekretariat X 

Heidi Enger Avdelingsleder EHS Medlem X 

Barbro Finanger 
Lande Avdelingsleder SPRT Medlem 

X 

Svein Harald Nygård Avdelingsleder ASK Medlem X 
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SAKSLISTE 

Sak 15/2024 FAST SAK: Godkjenne saksliste (5 min) 

Sak 16/2024 FAST SAK: Godkjent referat (5 min) 

Sak 17/2024 FAST SAK: Saker til behandling i Nasjonalt brukerråd (10 min) 

Sak 18/2024 FAST SAK: Orienteringssaker fra Statped (45 min) 

 

PAUSE (15 min) 

Sak 19/2024 DRØFTINGSSAK: SFO (70 min) 

Sak 20/2024 EVENTUELT 

 

BESKRIVELSE AV ENKELTSAKER  

Innledning 
Velkommen 

Presentasjon av nytt brukerrådsmedlem 
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Sak 15/2024 FAST SAK: Godkjenne saksliste  

Legges frem av: Heidi Enger   

Estimert tidsbruk: Inntil 5 min   

Bakgrunn for saken: Godkjenne sakliste for digitalt møte 13.09.2024 

Saksvedlegg: Dette dokumentet  

Konklusjon: 

Sakslisten ble godkjent uten merknader. 

 

Sak 16/2024 FAST SAK: Godkjent referat 

Legges frem av: Heidi Enger   

Estimert tidsbruk: 2 min   

Bakgrunn for saken: Referat fra møte i vårt brukerråd den 20.04.2024 har tidligere 
blitt godkjent av dere via innlegg på Teams.   

Statped ønsker innspill på: Vi ber brukerrådet ta godkjent referat til orientering.  

Saksvedlegg: 

Vedlegg 1: Klikk HER for å lese Referat fra møte i Faglig brukerråd EHS, SPRTAL, 
ASK 20.04.2024 

Konklusjon:  

Sakslisten ble godkjent uten merknader. 

 

Sak 17/2024 FAST SAK: Saker til behandling i Nasjonalt 

brukerråd  

Legges frem av: Heidi Enger  

Estimert tidsbruk: Inntil 10 min 

Bakgrunn for saken: Det gis en kort informasjon knyttet til sakene som ble tatt opp til 

behandling i Nasjonalt brukerråd (NBR) den 11.09.2024 (jf. vedlegg 2).  

Foreløpig agenda satt for neste møte i NBR: 

• Strategisk utvikling av statped.no: Statped.no skal videreutvikles i tråd med 

Statpeds strategi - med målgruppens behov i sentrum og et større fokus på 

kompetanseutvikling. Det vil bli gitt informasjon om arbeidet med mulighet for 

innspill fra brukerrådet. 

• Bruk av Statpeds tjenester: På møtet 24. april kom det opp forslag om å ta 

opp tema fra årsrapporten på møter i NBR. Saken redegjør kort for Statpeds 

arbeid med å se nærmere på tall knyttet til bruk av Statpeds tjenester på 2 

områder: Kommuner som ikke mottar tjenester fra Statped og eksempler på 

https://statped.sharepoint.com/:w:/r/sites/BrukerrdiStatped/Delte%20dokumenter/Ervervet%20hjerneskade,%20spr%C3%A5k%20og%20tale,%20ASK/1.%20Saksliste%20og%20referat%20m%C3%B8ter%20i%20Faglig%20brukerr%C3%A5d%20EHS,%20SPRT,%20ASK/13.09.2024_Saksliste%20til%20digitalt%20m%C3%B8te%20i%20Faglig%20brukerr%C3%A5d%20EHS,%20SPRT,%20ASK/Vedlegg%201_10.04.210.04.24_Saksliste%20og%20referat_M%C3%B8te%20i%20Faglig%20brukerr%C3%A5d%20EHS,%20SPRTAL,%20ASK.docx?d=w05d97e8819244b20a56d57e1d2687ee7&csf=1&web=1&e=1IpnLl
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geografiske forskjeller på bruk av tjenester på fagområdene hørsel og 

sammensatte lærevansker. 

• Statped kompetanse som strategisk prosjekt: Innsatsområde 1 i 

virksomhetsstrategien sier at Statped skal styrke det kunnskapsbaserte og 

praksisnære kompetansetilbudet som treffer kommuners og fylkeskommuners 

behov. Det er besluttet å etablere et strategisk prosjekt høsten 2024. 

Det vil bli gitt informasjon om prosjektet. Statped ønsker innspill til videre 

arbeid. 

• Udir som observatør i nasjonalt brukerråd? Udir har spurt om det er mulig 

at de kan ha en observatørrolle i Statpeds nasjonale brukerråd. Saken legges 

frem for rådet til diskusjon. 

Statped ber Faglig brukerråd ta informasjonen til orientering og eventuelt melde fra 

dersom de ønsker å gå i dybden på noen av nevnte saker på vårt neste møte den 

06.11.24.  

Saksvedlegg:  

Vedlegg 2: Klikk HER for å se saksliste Nasjonalt brukerråd som ligger i Teams.  

Konklusjon:  

Orientering ble tatt til etterretning.  

 

Sak 18/2024 FAST SAK: Orienteringssaker fra Statped 

Legges frem av: Heidi Enger og Randi Solberg 

Estimert tidsbruk: Inntil 45 min 

Bakgrunn for saken: Det gis en orientering om saker som nå pågår ved Statped og 

som har relevans for vårt brukerråd: 

• Praktisk orientering om brukerrådsmøtene 06.11.2024 og orientering om 

Brukerkonferansen 07.11.2024 (jf. vedlegg 3).  

NB! Vi setter av 5 minutter slik at medlemmene kan melde seg på møtene og 

lunsjen i Forms: https://forms.office.com/e/NJEq6Mi9Kb og Brukerkonferanse 

2024 påmelding for brukerrådene i Statped og ansatte i Statped | statped.no 

• Prosess for oppnevning av nye brukerrepresentanter høsten 2024: 

Statped har sendt ut brev til brukerorganisasjonene knyttet til oppnevning av 

brukerrådsmedlemmer for perioden 2025-2026. 

• Årlig evaluering av brukerrådsarbeid høsten 2024: Det planlegges ikke 

omfattende evaluering slik som i 2023. Muntlig evaluering tas i 

brukerrådsmøtene 06.11.24 

• Divisjonssamling ved Divisjon barnetrinn: Tilbakemelding om hvordan 

innspill fra brukerrådet ble integrert på samlingen. 

• Oppspill for mulig tema for vårt neste faglige brukerråd 06.11.2024 (se 

vedlegg 4) 

• Kvalitetssikring av adresseliste: På møtet tar vi fem minutter til 

gjennomgang av adresselisten for å sikre at denne er oppdatert (se vedlegg 5) 

https://statped.sharepoint.com/:w:/r/sites/BrukerrdiStatped/Delte%20dokumenter/Nasjonalt%20brukerr%C3%A5d/Sakslister%20og%20referat/M%C3%B8te%202024%2009%2011/2024%2009%2011%20Sakliste%20til%20nasjonalt%20brukerr%C3%A5d.docx?d=w0c57ad7740b74d55bfcef01ebb575124&csf=1&web=1&e=0P0isy
https://forms.office.com/e/NJEq6Mi9Kb
https://www.statped.no/kurs/2024/kopi-av-brukerkonferanse-2023-pamelding-for-brukerradene-i-statped-og-ansatte-i-statped/
https://www.statped.no/kurs/2024/kopi-av-brukerkonferanse-2023-pamelding-for-brukerradene-i-statped-og-ansatte-i-statped/
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• Pågående arbeid i Statped til orientering: 

o Følgeevaluering av omstillingen av Statped  

o Statpeds lokasjoner 

o Elevkurs for sansetapgruppene høsten 2024 

o Informasjon om nye samarbeidsavtaler med NAV Hjelpemiddel og 

tilrettelegging 

o Oppfølging av tegnspråkutvalget 

o Internopplæring knyttet til opplæringsloven (i samarbeid med Udir) 

o SFO  

o Deltagelse i prosjekt om forebygging av problematisk og skadelig 

seksuell og/eller aggressiv atferd 

o Nyankomne barn og unge 

o Kjernegruppe for utsatte barn og unge (tverrdirektoratlig) 

Statped ber Faglig brukerråd ta informasjonen til orientering. Om behov for å gå i 

dybden på noen av temaene, kan disse foreslås som sak på møtet som vårt 

brukerråd skal ha den 06.11.24. 

Merknad: Vi gjør oppmerksomme på at nye saker kan komme 

Saksvedlegg:  

Vedlegg 3: Informasjon om Brukerkonferansen 2024 

Vedlegg 4: Oppspill for mulig tema for neste brukerrådsmøte den 06.11.2024 

Vedlegg 5: Adresseliste Faglig brukerråd EHS, SPRT, ASK 

Konklusjon:  

Det ble satt av tid til å melde seg på brukerrådsmøtene og Brukerkonferansen i 

møtet. Adresselista ble gjennomgått og oppdatert for medlemmene som var til stede. 

Det bør kontrolleres at informasjonen knyttet til de som ikke var til stede også 

stemmer (se oversikt over deltagere på side 1 for hvem som var fraværende).  

 

Sak 19/2024 DRØFTINGSSAK: Arbeid med SFO 
Legges frem av: Heidi Enger og Randi Solberg 

Tidsbruk: Inntil 70 min 

Bakgrunn for saken:  

I Tildelingsbrev fra Kunnskapsdepartementet 2024 er skolefritidsordning der alle barn 

får delta et overordnet prioriteringsområde. På direktørmøte 16.05.2024 ble det 

vedtatt at divisjon barnetrinn skal nedsette en arbeidsgruppe som skal se nærmere 

på hvordan Statped kan bidra til et mer inkluderende SFO-tilbud i sin tjenesteyting 

når brukeren går i SFO.  

På møte i faglig brukerråd presenteres bakgrunn for saken, arbeid som er iverksatt 

og en tentativ fremdriftsplan. Brukerrepresentanter gis mulighet til å fremme sine 

synspunkter knyttet til konkrete spørsmål som blir drøftet på møtet. 

https://statped.sharepoint.com/:p:/r/sites/BrukerrdiStatped/Delte%20dokumenter/Ervervet%20hjerneskade,%20spr%C3%A5k%20og%20tale,%20ASK/1.%20Saksliste%20og%20referat%20m%C3%B8ter%20i%20Faglig%20brukerr%C3%A5d%20EHS,%20SPRT,%20ASK/13.09.2024_Saksliste%20til%20digitalt%20m%C3%B8te%20i%20Faglig%20brukerr%C3%A5d%20EHS,%20SPRT,%20ASK/Vedlegg%204_Info%20Brukerkonferansen%202024%20og%20r%C3%A5dsm%C3%B8tene%20dagen%20f%C3%B8r.pptx?d=w2b3608495122435d9144ad88f5042cae&csf=1&web=1&e=3syjt6
https://statped.sharepoint.com/:w:/r/sites/BrukerrdiStatped/Delte%20dokumenter/Ervervet%20hjerneskade,%20spr%C3%A5k%20og%20tale,%20ASK/1.%20Saksliste%20og%20referat%20m%C3%B8ter%20i%20Faglig%20brukerr%C3%A5d%20EHS,%20SPRT,%20ASK/13.09.2024_Saksliste%20til%20digitalt%20m%C3%B8te%20i%20Faglig%20brukerr%C3%A5d%20EHS,%20SPRT,%20ASK/Vedlegg%205_Innspill%20til%20tema%20p%C3%A5%20neste%20m%C3%B8te%20i%20faglig%20brukerr%C3%A5d.docx?d=wbca8a1d2cbd543f1afc2bde3f31bf082&csf=1&web=1&e=9bfooJ
https://statped.sharepoint.com/:x:/r/sites/BrukerrdiStatped/Delte%20dokumenter/Ervervet%20hjerneskade,%20spr%C3%A5k%20og%20tale,%20ASK/Adresseliste%20Faglig%20brukerr%C3%A5d%20EHS,%20SPRT,%20ASK.xlsx?d=wc43abb5a43a54735b5c4b156b633ed64&csf=1&web=1&e=qoeyZn
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Statped ønsker innspill på: 

- Sett fra ditt perspektiv som representant for en brukergruppe; hvilke fordeler ser 

du ved at Statped involverer SFO i sine tjenester? Nevn inntil 3 ting. 

- Sett fra ditt perspektiv som representant for en brukergruppe; hvilke utfordringer 

ser du ved at Statped involverer SFO i sine tjenester? Nevn inntil 3 ting. 

Frivillig forberedelse til møtet: 

- Se gjennom vedlegg 6 (PP-presentasjon om SFO). Alle lysbilder er ikke like 

selvforklarende, men presentasjonen vil bli gjennomgått i sin helhet på møtet. 

Presentasjonen gir et innblikk i Statpeds arbeid knyttet til SFO og hvordan det 

ble arbeidet med på divisjonssamlingen. Merk dere spesielt lysbilde 23, der 

“oppgaven” deres ligger.  

- Gå inn i vedlegg 10 (samskrivningsdokumentet), les beskrivelsen og fyll inn 

eventuelle innspill du måtte ha i de to ulike tabellene.   

Saksvedlegg: 

- Vedlegg 6:   Presentasjon av Arbeid med SFO i Statped 

- Vedlegg 7: «Skolens erfaringer med ny rammeplan for SFO» 

- Vedlegg 8: «Stor variasjon mellom SFO-er i innføringen av ny rammeplan» 

- Vedlegg 9: «Fortsatt en vei å gå med rammeplan for SFO» 

- Vedlegg 10: Samskrivningsdokument knyttet til drøfting om SFO i faglig brukerråd 

Konklusjon: 

Presentasjon som forklarer bakgrunn for arbeidet, hva som har blitt gjort så langt og 
en tentativ fremdriftsplan ble presentert. Det ble satt av tid til at representantene 
kunne kommer med innspill til fordeler og utfordringer med arbeidet. Innspill fra 
representantene på møtet ble notert ned i vedlegg 10, og vil bli oversendt 
arbeidsgruppa som skal jobbe videre med dette.  

 

Saker til eventuelt 

 

Sak 20/2024 Praktisk informasjon 

Legges frem av: Randi Solberg 

Estimert tidsbruk: Inntil 10 min 

Bakgrunn for saken: Sikre at deltagelse blir registrert og praktisk informasjon om 
registrering knyttet til fakturering. 

Saksvedlegg: 

- Ingen 

Konklusjon: 

Alle deltagere kan fakturere 2 timer til forberedelse og 3 timer for gjennomføring av 
dagens møte. 

 

https://statped.sharepoint.com/:p:/s/BrukerrdiStatped/EZo7FMhaNyRBmXyBxM_bzuQB8iA2JXzc3GafERFMTg_jUw?e=C8fsWd
https://www.bing.com/ck/a?!&&p=f9aa3e04fab677b8JmltdHM9MTcxOTg3ODQwMCZpZ3VpZD0xOTdmMDk0YS1iNzg2LTY2ZmYtM2QxNC0xYTlhYjZkMTY3YTcmaW5zaWQ9NTIxMw&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=197f094a-b786-66ff-3d14-1a9ab6d167a7&psq=skolens+erfaringer+med+ny+rammeplan+for+SFO&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cudWRpci5uby90YWxsLW9nLWZvcnNrbmluZy9maW5uLWZvcnNrbmluZy9yYXBwb3J0ZXIvbnktcmFtbWVwbGFuLWktc2ZvLWZvcnN0ZS1kZWxyYXBwb3J0Lw&ntb=1
https://www.bing.com/ck/a?!&&p=ae32f5f496a7745bJmltdHM9MTcxOTg3ODQwMCZpZ3VpZD0xOTdmMDk0YS1iNzg2LTY2ZmYtM2QxNC0xYTlhYjZkMTY3YTcmaW5zaWQ9NTQ1Ng&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=197f094a-b786-66ff-3d14-1a9ab6d167a7&psq=Stor+variasjon+mellom+SFO-er+i+innf%c3%b8ring+av+ny+rammeplan&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cudWRpci5uby90YWxsLW9nLWZvcnNrbmluZy9maW5uLWZvcnNrbmluZy9yYXBwb3J0ZXIvMjAyMy9zdG9yLXZhcmlhc2pvbi1tZWxsb20tc2ZvLWVyLWktaW5uZm9yaW5nZW4tYXYtbnllLXJhbW1lcGxhbi8jOn46dGV4dD1TdG9yJTIwdmFyaWFzam9uJTIwbWVsbG9tJTIwU0ZPLWVyJTIwaSUyMGlubmYlQzMlQjhyaW5nZW4lMjBhdiUyMG55LGRlbiUyMGVyJTIwZm9ybXVsZXJ0JTIwdmlkdCUyMG9nJTIwZ2lyJTIwc3RvcnQlMjBoYW5kbGluZ3Nyb20u&ntb=1
https://www.bing.com/ck/a?!&&p=29e7594833ca349eJmltdHM9MTcxOTg3ODQwMCZpZ3VpZD0xOTdmMDk0YS1iNzg2LTY2ZmYtM2QxNC0xYTlhYjZkMTY3YTcmaW5zaWQ9NTE5OQ&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=197f094a-b786-66ff-3d14-1a9ab6d167a7&psq=Fortsatt+en+vei+%c3%a5+g%c3%a5+med+rammeplan+for+SFO&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cudWRpci5uby90YWxsLW9nLWZvcnNrbmluZy9maW5uLWZvcnNrbmluZy9yYXBwb3J0ZXIvMjAyNC9mb3J0c2F0dC1lbi12ZWktYS1nYS1tZWQtcmFtbWVwbGFuLWZvci1zZm8v&ntb=1
https://statped.sharepoint.com/:w:/s/BrukerrdiStatped/EW9ob0JByB1EnVpdvGI1RmUBuyv5iYe-hrBMFv1MQOzifw?e=tW3xZF


 

side 7 av 7 

Sak 21/2024 Prioritering av saker til neste møte 
Legges frem av: Heidi Enger 

Estimert tidsbruk: Inntil 5 min 

Bakgrunn for saken: Det er kommet innspill om to større temaer til vårt neste møte i 
november. Her er tidsrammen to timer, og de foreslåtte temaene (praksis og 
fortolkning knyttet til ny opplæringslov samt inkludering) er begge omfattende 
tematikk. Dette vil bli tatt videre i et møte med Walter Frøyen i etterkant. For å få tid 
til å gå i dybden kan det være lurt å prioritere ett av temaene til neste møte/utsette 
den andre temaet til neste.   

Saksvedlegg: 

- Ingen 

Konklusjon: 

Walter Frøyen har meldt forfall til neste møte. Det foreslås derfor at saken om 
inkludering flyttes til første møte i 2025 slik at Walter Frøyen kan delta.  

Det besluttes at hovedsak til neste møte blir ny opplæringslov.  

• Det er ønske om å gå i dybden på ny opplæringslov på neste brukerrådsmøte. 

Det er særlig spørsmål knyttet til hvordan opplæringsloven skal fortolkes. 

Statped ønsker problemstillinger fra brukerorganisasjonene knyttet til 

tolkninger og forståelse av lovverket, dette ønsker Statped å bruke i sin dialog 

med Udir.  

• Noen tilbakemeldinger knyttet til arbeid med ny opplæringslov som kom frem i 

møtet: 

- Utdype hvordan rettigheter til logoped skal forstås. 

- Statped kan bidra i å spille inn utfordringer knyttet til fortolkning av det nye 

lovverket. 

- Hvilke fortolkninger vil rettigheten knyttet til forberedende opplæring kunne gi? 

Svein Harald Nygård vil ha en orienteringssak om ASK-arbeidet. 

 

Sak 22/2024 Representasjon på møtene 
Legges frem av: Deltagere på møtet 

Estimert tidsbruk: Inntil 5 min 

Bakgrunn for saken: Stort frafall på dagens møte, som fører til at mange 
brukerorganisasjoner ikke er representert.    

Saksvedlegg: 

- Ingen 

Konklusjon: 

Innspill blir tatt til etterretning og følges opp. 


